
 
Ηράκλειο, 22-6-2020 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: Απολύσεις υπαλλήλων στον e-ΕΦΚΑ  

 

Την τελευταία δεκαετία οι δημόσιες υπηρεσίες αποδεκατίζονται συνεχώς και η 

εξυπηρέτηση των πολιτών από τους εναπομείναντες υπαλλήλους γίνεται πλέον με 

εξαιρετική δυσκολία και πολλές φορές καθίσταται αδύνατη. 

Ο e-EΦΚΑ η υπηρεσία που η εξυπηρέτηση του κοινού γίνεται επί των πλείστων με μη 

ηλεκτρονικά μέσα, έχει μεγάλη επισκεψιμότητα πολιτών σε καθημερινή βάση. 

 

Σε επιστολή που μας κοινοποίησε η  Ένωση Διοικητικού και Τεχνικού Προσωπικού 

ΙΚΑ- ΕΤΑΜ Ανατολικής Κρήτης ενημερωθήκαμε για την απόλυση υπαλλήλων 

απασχολούμενους με δικαστικές αποφάσεις, οι όποιοι για πολλά έτη υπηρετούσαν σε 

θέσεις πρώτης γραμμής στις ήδη υποστελεχωμένες δομές του e-EΦΚΑ. 

 

Η επιστολή επίσης αναφέρει ότι όλα αυτά τα χρόνια, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου 

μας καθώς και η Διοίκηση συμφωνούσαν ότι θα πρέπει να υπάρξει νομοθετική ρύθμιση 

για την μονιμοποίηση των 140 περίπου υπαλλήλων χωρίς να πράττουν τα δέοντα.  

 

 

 Ερωτάτε ο κ. Υπουργός: 

 

Θα προχωρήσει η κυβέρνηση άμεσα σε διορθωτικές ενέργειες; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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